



ISSN 1005-9369  
CN 23-1391/S

# 东北农业大学学报

JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

第53卷 第10期  
Vol.53 No.10

ISSN 1005-9369

A standard linear barcode is positioned at the bottom left. Above the barcode, the ISSN number is repeated: '9 771005 936229'. To the right of the barcode, the volume and issue numbers are indicated: '10&gt;'.

2022.10

# 东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第53卷 第10期 总332期 2022年10月

## 目 次

助剂对硝磺草酮药液性状及除草活性的调节作用

.....马 红, 王伟佳, 韩玉军, 王月超, 孙 莹, 高 红 (1)

西瓜果皮颜色及单性花关键基因定位与候选基因筛选

.....来非时, 倪博新, 刘宏宇, 刘 识 (8)

单叶蔷薇远缘杂交中花粉管生长的荧光显微观察

.....欧 哲, 杨 宇, 冯策婷, 江 律, 张宇静, 庄玥莹, 罗 乐, 于 超 (18)

降雨量对不同质地土壤外源Cl<sup>-</sup>淋洗效率及其空间分布的影响

.....孙 磊, 原 琳, 符 强, 聂 鑫, 于洪涛, 汤金融, 董 乐 (27)

mTOR信号通路介导短链脂肪酸调控PLIN3表达促进乳脂合成

.....侯晓明, 江 怡, 刘 灿, 杨 洋, 张金友 (39)

小麦型饲粮中添加木聚糖酶对藏羊羔羊生长性能、瘤胃挥发性脂肪酸、细菌组成及肉质性状的影响

.....周 力, 高占红, 张峰硕, 侯生珍, 桂林生 (46)

植物乳杆菌L<sub>s</sub>对发酵乳贮藏品质的影响

.....孔 婧, 李梦洋, 权 鑫, 齐富玲, 靳宏宇, 孙庆申 (56)

基于GA-RF模型土壤坚实度对黑土区大豆产量的影响

.....周修理, 张萍萍, 秦 娜, 霍东旭, 乔金友 (67)

基于加权集成的深度投票模型大豆灰斑病分级研究

.....孙红敏, 王钰涵, 戴百生, 李晓明, 孟希璠, 那 晨 (76)

基于SD的水环境安全预警演变趋势分析.....袁宏川, 张 玥, 段跃芳 (86)

[期刊基本参数]: CN23-1391/S\* 1957\* m\* A4\* 96\* zh\* P\* ¥ 20.00\* 750\* 10\* 2022-10

**DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO**  
**JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY**

Monthly    Vol. 53 No. 10(Cumulated No. 332)    October 2022

---

**CONTENTS**

Regulating effects of adjuvants on solution characteristic and herbicidal activity of mesotrione

..... MA Hong, et al. ( 1 )

Genetic mapping and candidate genes selection of key genes related to rind color and unisexual

flower in watermelon ..... LUAN Feishi, et al. ( 8 )

Fluorescent microscope observation on growth of pollen tube on distant hybridization in *Rosa persica*

..... OU Zhe, et al. ( 18 )

Effects of rainfall on Cl<sup>-</sup> leaching efficiency and its spatial distribution in soils with different textures

..... SUN Lei, et al. ( 27 )

Regulation of short-chain fatty acids on PLIN3 expression and promotion of milk fat synthesis

mediated by mTOR signaling pathway ..... HOU Xiaoming, et al. ( 39 )

Effects of adding xylanase in wheat type diet on growth performance, rumen volatile fatty acid,

bacterial composition and meat quality trait of Tibetan lamb ..... ZHOU Li, et al. ( 46 )

Effects of *Lactobacillus plantarum* L<sub>3</sub> on storage quality of fermented milk ..... KONG Jing, et al. ( 56 )

Effects of soil penetration resistance on soybean yield in black soil region based on GA-RF model

..... ZHOU Xiuli, et al. ( 67 )

Research on grading of soybean gray spot based on weighting deep voting model ..... SUN Hongmin, et al. ( 76 )

Analysis on evolution trend of water environment safety early warning based on system dynamics

..... YUAN Hongchuan, et al. ( 86 )

[Serial parameters]: CN23-1391/S\* 1957\* m\* A4\* 96\* zh\* P\* ¥ 20.00\* 750\* 10\* 2022-10